In English see below
Основные спонсоры Первой Школы интерэкоправа – ее организаторы и участники из России и 12 других стран, члены Программного комитета, Организационного комитета, Рабочей группы, Исполнительный секретарь, студенты, которые своим трудовым вкладом, а также оплатой собственных расходов по участию, по проведению своих исследований и подготовке научных статей и тезисов обеспечили содержательную часть.

Материальной основой стал Гагаринский университет, на базе которого проведена Школа. СГТУ им. Ю.А. Гагарина предоставлены конференц-залы и другие помещения, а также технические возможности; напечатано около 30 стендовых докладов формата А1 и А0, программа, лифлеты, блокноты, бэджи, диски с материалами тиражом 100 экз; сформированы 80 комплектов участников; обеспечено трех- четырехразовое питание на ресторанном уровне; проведена культурная программа – круиз по Волге и визит в театр; осуществлена почтовая рассылка комплектов зарубежным участникам.

Издание диска осуществили совместно ЕврАзНИИПП и СГТУ им. Ю.А. Гагарина.

Major sponsors of the First School Interecolaw – are its organisers and participants from Russia and 12 other countries, members of the Programme Committee, of the Organising Committee, of the Working Group, the Executive Secretary, the students who have contributed their labour and have covered their own expenses related to participation, to carrying out of their research and writing scientific papers and abstracts – and by that means have provided the content.
Gagarin’s University has become the material basis for school held on university base. Yuriy A Gagarin SSTU has provided conference halls and other facilities, as well as technical equipment, printed around 30 posters of A1 and A0 format, the programme, leaflets, writing blocks, badges, CD with the proceedings with circulation of 100 copies, has prepared 80 sets of the participants’, provided three or four daily meals at a restaurant level, held a cultural programme – a cruise on the Volga river and the visit to the theatre, has carried out mailing of the packages to foreign participants.
CD edition and publication implemented jointly by EurAzNIIPP and Yuriy A Gagarin SSTU.
